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Oprea: Anul viitor vrem sa promovam o schema multianuala mai consistenta

financiar, care sa sprijine trecerea la economia circulara

Ministerul Economiei, Antreprenoriatului  si Turismului îsi propune ca în 2024 sa promoveze o schema

multianuala  mai consistenta din punct de vedere financiar care sa sprijine  companiile care doresc sa

treaca la economie circulara si sa devina din  ce în ce mai prietenoase cu mediul, a declarat, joi, la o

conferinta  privind investitiile verzi, ministrul de resort, Ştefan-Radu Oprea. 

"Pentru ca se schimba noul cadru financiar multianual, pentru ca  schemele de ajutor de stat oricum vor trebui sa

fie renegociate,  rediscutate cu Comisia Europeana, ne propunem ca anul viitor sa promovam  o schema

multianuala care sa sprijine companiile care doresc sa treaca  la economie circulara si sa devina din ce în ce mai

prietenoase cu  mediul cu o schema, cu o formula mai consistenta din punct de vedere  financiar, atât în zona de

granturi, cât si în zona de garantii", a spus  ministrul Economiei.

El a mentionat ca reciclarea este o componenta foarte importanta în  economia circulara si schema de ajutor în

domeniu a fost un succes anul  acesta, fiind selectate 47 de proiecte.

"Încercam sa trecem la modul circular, de la modul liniar si aceasta  schema de ajutor de stat, care deja s-a

desfasurat anul acesta cu un  buget de 8 milioane de euro si cu 47 de proiecte selectate, spun eu ca a  fost un

succes. Dorinta pe care foarte multe companii din România,  întreprinderi mici si mijlocii, companii mari au

aratat-o de a trece la  modelul economiei circulare ne obliga sa continuam acest program,  aceasta schema de ajutor

de stat si anul viitor. Încercam sa-i dam o  noua dimensiune, pentru ca a fost pe o zona de minimis", a explicat 

ministrul Economiei la conferinta "Upgrade România- Cum crestem  investitiile verzi în economie", organizata de

DC News Media Group.

Ministrul a subliniat ca se va pune un accent deosebit si pe  eco-proiectare, pentru a sprijini companiile din

România sa se  gândeasca, din momentul în care doresc sa lanseze un produs nou pe  piata, si la felul în care acesta

poate fi reciclat, felul în care poate  fi reintrodus în circuitul economic.

"Va fi un un program, o schema de sprijin si în acest sens", a punctat Ştefan-Radu Oprea.
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